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Abstract (en)
A multilayer breast box is for feeding at least two machine-wide pulp suspension currents to the forming section of a paper machine. It has a nozzle
chamber defined by two current guide walls (1), which end at a machine-wide discharge gap, and by two side walls. The nozzle chamber contains at
least one lamella (2) with the function of a partitioning which keeps the fibre suspension currents apart from each other in the discharge gap section.
The lamella (2) comprises a main section, preferably made of carbon fibre-reinforced plastics, and a tip made of a rigid material. The tip takes the
form of a strip which has a sharp edge and is integrated into the main section.

Abstract (de)
Mehrschichten-Stoffauflauf zum Zuführen von zwei Faserstoffsuspensions-Strömen zur Formier-Sektion einer Papierherstellungsmaschine, mit den
folgenden Merkmalen: Eine Düsenkammer ist begrenzt durch zwei Stromführungswände (1, 1'), die an einem Austrittsspalt enden, und durch zwei
Seitenwände (6, 6'). In der Düsenkammer ist wenigstens eine Lamelle (2) vorgesehen, welche die wenigstens zwei Fasersuspensions-Ströme bis in
den Bereich des Austrittsspaltes voneinander getrennt hält. Die Lamelle (2) umfaßt einen (vorzugsweise aus Kunststoff gefertigten) Hauptteil (8) und
eine aus einem Hartwerkstoff gebildete Spitze (9). Die Spitze (9.3 bis 9.5) ist als eine in das Hauptteil (8) integrierte und mit einer scharfen Spitz-
Kante versehene Leiste ausgebildet. <IMAGE> <IMAGE>
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